习近平主席致"声援巴勒斯坦人民国际日" 纪念大会贺电

值此"声援巴勒斯坦人民国际日"之际,我谨代表中国政府和中国人民,向纪念大会致以热烈的祝贺。

巴勒斯坦问题是中东问题的核心。全面公正解决巴勒斯坦问题,实现巴以两国和平共处、共同发展,符合国际社会共同利益。

当前,巴以和谈深陷僵局,矛盾冲突续有发展。国际社会 应该维护公平正义,坚持联合国有关决议、"土地换和平"原 则和"两国方案"大方向,为恢复巴以和谈创造良好氛围。

中国是巴勒斯坦人民真诚的好朋友、好伙伴、好兄弟,是 巴以和平的坚定支持者。中国支持巴勒斯坦人民恢复民族合法 权利的正义事业,支持建立以1967年边界为基础、以东耶路 撒冷为首都、拥有完全主权的、独立的巴勒斯坦国。中国愿继 续同国际社会一道,推动巴以和谈,为早日实现中东全面、公 正、持久和平作出不懈努力。

> 中华人民共和国主席 习近平 2019年11月25日于北京

Message of Congratulations From President Xi Jinping To the Special Commemorative Meeting in Observance of The International Day of Solidarity with the Palestinian People

On the International Day of Solidarity with the Palestinian People, I wish to extend, on behalf of the Chinese government and people, warm congratulations on the convocation of the Special Commemorative Meeting.

The question of Palestine is at the core of the Middle East question. Comprehensive and just settlement of the Palestine question and realization of peaceful coexistence and common development between Palestine and Israel serves the common interest of the international community.

At present, the Palestine-Israel peace talks are deadlocked, and tensions and conflicts persist. The international community should uphold fairness and justice, adhere to the relevant UN resolutions, the principle of "land for peace" and the general direction of the "two-state solution", and foster a sound atmosphere for the resumption of peace talks.

China is truly a good friend, good partner and good brother of the Palestinian people. China is a staunch supporter of peace between Palestine and Israel. China supports the just cause of the Palestinian people to restore their legitimate national rights, and supports the establishment of an independent Palestinian state that enjoys full sovereignty on the basis of the 1967 borders and with East Jerusalem as its capital. China will continue to work with the international community to facilitate the Palestine-Israel peace talks, and make unflagging efforts toward early realization of comprehensive, just and enduring peace in the Middle East.

Xi Jinping

President The People's Republic of China

Beijing, 25 November 2019